

ICCNP 2024

February 29 - March 2, 2024 | Nanning, China

5th

2024 5th International Conference on Communication and Network Protocol

2024 5th International Conference on Communication and Network Protocol (ICCNP 2024) will be held in Nanning, China during February 29 - March 2, 2024. It's sponsored by Guangxi University, China

ICCNP is proud to host a global gathering of theorists and experts in advanced characterization techniques in the highly complex field of communication and network protocol, which brings researchers, practitioners, and scientists in discussion of the latest methods, research developments, and future opportunities.

Sponsored by



廣西大學
GUANGXI UNIVERSITY

IMPORTANT DATES

Submission Deadline
January 5, 2024
Acceptance Notification
January 30, 2024

CALL FOR PAPERS

COMMUNICATIONS

Signal Processing for Communications, Multimedia Processing and Communications, Communication QoS and Performance Modeling, Cross-layer Design and Optimization, Communication and Information Theory, Communication Software and Services, Protocol and Algorithms for Communications, Wireless Communications and Networking, Wireless Ad-hoc and Sensor Networking, Broadband Wireless Access, Cooperative Communications and Networking, Optical Communications and Networking, Broadband Networking and Protocols.

NETWORK PROTOCOLS

Design, specification, verification, implementation, measurement, testing, and analysis; Domain-specific solutions, including protocols for network security, Internet of Things, routing, user privacy, network management, and data centers; Application-layer protocols for peer-to-peer systems, social networks, and emerging systems; Contributions to network architecture, e.g., specific algorithms and protocols for software defined networks, network virtualization, or future Internet architectures.

PAPER PUBLICATION

All full paper submissions will also be peer reviewed and evaluated based on originality, technical and/or research content/depth, correctness, relevance to conference, contributions, and readability.

After a careful reviewing process, all accepted papers after proper registration and presentation will be published in Conference Proceedings.

SUBMISSIONS

- ▶ Authors are invited to submit full paper/abstract via Electronic Submission System:
<https://www.zmeeting.org/submission/iccnp2024>
Or email iccnp@chairmen.org
- ▶ Submission Method: <http://www.iccnp.org/sub.html>
- ▶ All submitted papers should be with a minimum length of 4 pages, including figures, tables and references. Please use the Template when preparing your full paper
- ▶ Notes: All submitted papers need to be original, must not be previously published or accepted for publication elsewhere, must not be under review by any other conference or publication during the review cycle.

CONTACT US

Conference Secretary: Lois Luo
Telephone: +86-182-2760-9313
E-mail: iccnp@chairmen.org
Official Website: <http://www.iccnp.org/>

Add assistant wechat, remark as "ICCNP 2024"
We-chat account: [iconf-cs-1](https://www.iccnp.org/)



ICCNP 2024

2024年2月29日至3月2日 | 中国南宁

5th

2024年第五届通信与网络协议国际会议

2024年第五届通信与网络协议国际会议 (ICCNP 2024) 计划在2024年2月29日至3月2日在中国南宁召开, 本次会议由广西大学主办。会议为广大计算机通信与网络等相关领域的学者、专家提供交流平台。会议组委会诚邀全球相关领域的学者、专家参加此次国际会议, 就通信与网络协议相关热点问题探讨、交流, 共同促进全球电子工程与计算机科学的发展。

Sponsored by



廣西大學
GUANGXI UNIVERSITY

征稿主题

Communications 通信

通信信号处理、多媒体处理和通信、通信 QoS 和性能建模、跨层设计和优化、通信和信息理论、通信软件和服务、通信协议和算法、无线通信和网络、无线 Ad-hoc 和传感器网络、宽带无线接入、协作通信和网络、光通信和网络、宽带网络和协议。

Network Protocols 网络协议

设计、规范、验证、实施、测量、测试和分析; 特定领域的解决方案, 包括网络安全、物联网、路由、用户隐私、网络管理和数据中心的协议; 对等系统、社交网络和新兴系统的应用层协议; 对网络架构的贡献, 例如, 用于软件定义网络、网络虚拟化或未来互联网架构的特定算法和协议。

文章出版

录用文章将收录至会议论文集, 并被EI Compendex 和Scopus检索。所有提交的论文都将进行同行评审, 并根据内容的原创性、技术和研究内容/深度、正确性、与会议的相关性、贡献和可读性进行评审。

SUBMISSIONS

- ▶ 请将投稿文章上传到电子投稿系统:
<https://www.zmeeting.org/submission/iccnp2024>
将您的文章发送到会议邮箱 iccnp@chairmen.org
- ▶ 更多投稿信息请访问 <http://www.iccnp.org/sub.html>
- ▶ 所有文章都需要使用英文撰写并且按照文章模板严格排版。稿件应为原创作品, 未在国内外刊物上发表过, 不接受一稿多投。
- ▶ 请根据会议规定的文章格式模板文件编辑您的文章
- ▶ 文章不能少于4满页, 文章超过5页的部分将收取超页费用。

CONTACT US

会议秘书: 罗老师
联系电话: +86-182-2760-9313
联系邮箱: iccnp@chairmen.org
会议官网: <http://www.iccnp.org/>

添加会议微信, 备注“ICCNP 2024”
微信号: [iconf-cs-1](https://www.iccnp.org/)



重要时间节点

投稿截止时间

2024年1月5日

录用通知时间

2024年1月30日